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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan kívánják biztosítani a tatabányai Szent 
Borbála Kórház működését?" 

Tisztelt Miniszter úr!

Nyugtalanító hír került nyilvánosságra a napokban a tatabányai Szent Borbála Kórház működése 
kapcsán. Sajtóinformációk szerint az intézmény sürgősségi osztályának összes munkavállalóként 
dolgozó orvosa benyújtotta a felmondását. A felmondási hullám azonban nemcsak ezt az osztályt 
sújtotta, hanem elérte a radiológiai, kardiológiai és a pszichiátriai osztályokat is. A távozó orvosok 
és ápolók aránya olyan magas, hogy az már a napi szinten veszélyezteteti a köztudottan szakember 
hiánnyal küzdő kórház működését, a tatabányai és más Komárom-Esztergom megyei települések 
betegeinek folyamatos ellátását.

A tömeges felmondást az váltotta ki, hogy az egészségügyi dolgozók március 2. napjáig kellett 
dönteniük az új munkaszerződés aláírásáról, ami az új egészségügyi szolgálati jogviszony létesítését
jelenti. A kialakult helyzetért tehát elsősorban az a kormányzati döntés felelős, amelyik érdemi 
konzultáció nélkül kényszeríti nem kívánt jogviszonyba az egészségügyi dolgozókat, de érdemes 
megvizsgálni ebben az új kórházvezetés munkastílusának szerepét is.

A fentiekre tekintettel kérdezem tisztelt Miniszter urat:

1. Miért kényszerítik az egészségügyi dolgozókat akaratukkal ellentétes szolgálati jogviszonyba?

2. Hogyan kívánják biztosítani a tatabányai Szent Borbála Kórház működését és a Komárom-
Esztergom megyei betegek ellátását?


